

Untuk Makluman Semua Ketua PTJ

Assalamualaikum w.b.t. & Selamat Sejahtera,

Y.Bhg.Datuk/Dato'/Tuan/Puan,

PENERANGAN FORMAT PENYATA PENDAPATAN TAHUNAN (EC FORM) iGFMAS

Dimaklumkan Penyata Pendapatan Tahunan (EC Form) iGFMAS adalah format *SAP standard* dan mengikut format seperti diwartakan oleh Lembaga Hasil Dalam Negeri (LHDNM) - Penyata Saraan Daripada Penggajian Bagi Tahun Berakhir 31 Disember XXXX (C.P. 8C - Pin. 2016). Ianya berbeza dengan *EC Form Government Financial Management And Accounting System (GFMAS)* dan *EC Form* tahun 2006 hingga 2017 yang merupakan *customised format* yang menyerupai format EC Form sistem legasi BAS (Sistem Perakaunan Yang Lama).

Berikut merupakan penerangan kepada EC Form iGFMAS:

A. Butiran Pekerja

- Nama, Jabatan, No. Gaji, No. KP.

B. Pendapatan Penggajian Dan Manfaat

B.1. - Gaji/ Emolumen - (1) termasuk gaji dan elaun yang dikenakan cukai, (2) termasuk elaun bercukai dibayar melalui Portal (Modul AP iGFMAS); (3) ditolak kutipan balik gaji/ elaun yang dikenakan cukai (wagetype 4017 - Bayaran Balik Gaji Tahun Semasa dan wagetype 4012 - Bayaran Balik Elaun Tahun Semasa).

B.4. - Butiran bayaran tunggakan dan lain-lain bagi tahun-tahun terdahulu dalam tahun semasa - (1) termasuk gaji dan elaun yang dikenakan cukai bagi tahun lalu tetapi baru diterima dalam tahun semasa; (2) ditolak kutipan balik gaji dan elaun yang dikenakan cukai bagi tahun lalu (wagetype 4016 - Terima Balik Bayaran Tahun Lalu).

C. Jumlah Potongan

- Potongan PCB, CP38, zakat yang dibayar melalui potongan gaji dan jumlah pelepasan bagi anak yang layak.

D. Caruman Kepada KWSP dan PERKESO.

E. Senarai Elaun/ Perkuisit/ Pemberian/ Manfaat Yang Dikecualikan Cukai Serta Amaun Masing-masing.

E.1. - Elaun Ada Potongan KWSP - Contoh: Imbuhan Tetap Perumahan; Imbuhan Tetap Khidmat Awam; Bantuan Sara Hidup.

E.2. - Elaun Tiada Potongan KWSP - Contoh: Imbuhan Tetap Keraian, Pemberian/Bayaran Khas, Bayaran Insentif Wilayah.

E.3. - Pulang Balik Elaun Tidak Bercukai - Contoh : Pulangan Balik ITP Kwarters, Pulangan Balik BSH Kwarters, Pulangan Balik Imbuhan Tetap Keraian, Pulangan Balik Pemberian/Bayaran Khas. Total amaun akan ditunjukkan pada EC Form jika pulangan balik ada ditolak dari gaji kasar.

Nota: Elaun Ada Potongan KWSP (E.1.) & Elaun Tiada Potongan KWSP (E.2.) ini diasingkan adalah sebagai rekod pegawai yang memilih Skim KWSP. Pegawai yang memilih Skim Pencen boleh mengabaikan kategori tersebut.

Diharapkan penerangan di atas dapat membantu Y.Bhg.Datuk/Dato'/Tuan/Puan dalam memberikan penerangan kepada para pegawai di jabatan masing-masing sekiranya ada pertanyaan mengenai EC Form ini. Kerjasama tuan/puan amat diharapkan dan didahului dengan ucapan terima kasih.

Sekian.

**Ketua Penolong Pengarah (Operasi)
JANM Pulau Pinang**